



**COMMISSION SCOLAIRE EASTERN SHORES
EASTERN SHORES SCHOOL BOARD**

**POLITIQUE ESSB
Policy**

ES-183

**PROGRAMME LAIT-ÉCOLE
MILK PROGRAM**

L'UTILISATION DU MASCULIN DANS CE DOCUMENT NE VISE QU'À ALLÉGER LE TEXTE.

Adopté : le 11 décembre 2013
Adopted on : December 11, 2013

Résolution / Resolution
C13-12-311

PROGRAMME LAIT-ÉCOLE

Le programme lait-école est une initiative offerte aux écoles primaires par le gouvernement du Québec. Selon la politique de la Commission scolaire Eastern Shores (CSES) à ce sujet, tous les établissements scolaires admissibles doivent y prendre part s'il est disponible.

Conformément aux règlements établis par le gouvernement du Québec, toute distribution de boissons gazeuses, dans les écoles participantes, sera interdite dès l'entrée en vigueur du programme lait-école.

MILK PROGRAM

The Milk Program is offered by the Government of Quebec to schools that provide instruction to primary students. It is the policy of the Eastern Shores School Board that all eligible schools shall participate in this program whenever it is available.

In order to comply with the Government's regulations, all forms of distribution of soft drinks in these schools are prohibited whenever the Milk Program is in effect.